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Wniosek o udostępnienie informacji publicznej, dnia 24.03.2024r. ,.

Na podstawie art. 2 ust. 1 i art. 10 ust. 1 ustawy z dnia 6 wrześńg$ka 2001 r. (z
późniejszymi zmianami) o dostępie do informacji publicznej prosim$ygjo udostępnienie
informacji jak poniżej. E j

Zgodnie z zapisami ustawy, od wnioskodawcy wykonującego prawo do £Żjformacji publicznej
nie WARE żądać PARZE interesu prawnego lub publicznegoWWB 8 ,

I. Zgodnie z art. 1la. Ustawy o ochronie zwierząt "

1. Rada gminy wypełniając obowiązek, o którym mowa w art. 11 ust.
%

uchwały, corocznie do dnia 31 marca, program opieki nad zwierzętaną8bezdomnyni oraz
zapobiegania bezdomności zwierząt. t
2. Program, o którym mowa w ust. 1, obejmuje w szczególności: Rą
1) zapewnienie bezdomnym zwierzętom miejsca w schronisku dla zmierZĄci

zsgswy,)

3) odławianie bezdomnych zwierząt;'

W związku z powyższym prosimy o udzielenie odpowiedzi: KE
1. Ile bezdomnych zwierząt zostało odłowionych ze środków publicznych z terenu Gminy w

latach od 2019 - 2023? Ę
Prosimy o dane z rozbiciem na poszczególne lata.
2. Prosimy o podanie jakie to były zwierzęta: psy dorosłe - ile? szczenięta - ile? koty
- ile?

"

3. Jaką kwotę Gmina wydatkowała w latach od 2619 - 2623r. na odłów i pobyt w schronisku
bezdomnych psów?
Prosimy o kopii faktur zapłaconych dla schroniska w rozbiciu na poszczególne lata.

4. Do jakiego schroniska lub schronisk trafiły odłowione zwierzęta oraz w jakiej ilości
w latach od 28619 - 2823?
Prosimy o dane z rozbiciem na poszczególne lata.

5. Jaki podmiot odpowiadał w latach od 2019 - 2823r. za odłów bezdomnych psów?

Prosimy przedstawić faktury] zapłacone temu podmiotowi.

6. Ile zwierząt zostało adoptowanych w latach od 2019 - 2823r.?
Prosimy przedstawić zanonimizowane OZ adopcyjne.

7. Czy Gmina podjęła jakieś działania edukacyjne/edukacje mieszkańców?
Jakie? Prosimy przedstawić koszty w postaci faktur poniesione z tego tytułu (zakup
ulotek, plakatów, gadżetów, ogłoszenia w prasie)

II. Na podstawie ww. ustawy do obligatoryjnych obowiązków samorządów należy "opieka nad
wolno żyjącymi kotami, w tym ich dokarmianie".

1. W jaki sposób Gmina wykonuje ww. ustawowy obowiązek?

2. Czy Gmina posiada bazę danych nt. zamieszkujących je bezpańskich kotów?
a) jeśli tak, prosimy o jej udostępnienie,
b) jeśli nie, prosimy o podanie ilości zamieszkujących Gminę bezpańskich kotów wraz z

miejscami ich bytowania.
Informacje prosimy uzyskać u społecznych opiekunom kotów wolnożyjacych lub u sołtysów.

3. Jaka kwota była wydana przez Gminę w latach od 2819 - 2023r. w celu zakupu karmy dla
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dokarmiania kotów?
Prosimy przedstawić faktury na zakup karmy w rozbiciu na poszczególne lata BEB
Na terenie Gminy zamieszkuje wg dostępnych danych 2651 osób i od populacji kotów

wolnożyjacych na terenie Gminy Dubeninki aż się roi PÓŹ
W przypadku posiadania wątpliwości o wielkiej liczbie kotów wolnożyjacych, należy się
samemu o tym przekonać, Panie Zieliński.
Mając lat 66 może Pan to uczynić przechodząc się z laseczką po terenie Gminy albo
objechać teren Gminy autem Peugeot, chyba jest jeszcze na chodzie

W Uchwałach Rady Gminy jako jedno z zadań priorytetowych programu zamieszczano pozycję:
" opieka nad wolnożyjacymi kotami, w tym ich dokarmianie"

4. W jaki sposób Gmina dystrybuje karmę dla bezpańskich kotów?

5. Gmina jest zobowiązana do opieki nad kotami wolnożyjącymi poprzez zakup karmy oraz
zapewnienie ochrony przed złymi warunkami atmosferycznymi poprzez zakup budek lub
domków EH
Prosimy o podanie informacji, ile budek lub domków znajduje się na terenie Gminy
Dubeninki oraz gdzie są ustawione.

6. Ile kotów wolnożyjacych zostało poddanych zabiegom sterylizacji i kastracji w latach
od 2619 - 2623r.?
Prosimy przedstawić faktury wystawione przez lekarza weterynarii.

Przypominamy, że Gmina jest zobowiązana do udzielenia odpowiedzi na informację publiczną
pod rygorem skierowania w wypadku nieudzielenia odpowiedzi, do Prokuratury o popełnienie
przestępstwa oraz wniesieniem pozwu do wojewódzkiego sądu administracyjnego.

Godne uwagi, Panie że skończy się "laba" i pobłażliwość Prokuratury wobec

wielu urzędników gminnych. np. takich jak PanĘ[E, a Pana funkcja jako wojta nie będzie
mieć żadnego znaczenia.

Z pewnością jako Minister Sprawiedliwości i Prokurator Generalny jest osobą
która zna polską konstytucję, ma doświadczenie, jeżeli chodzi o kwestie praworządności,
rozumie czym jest trójpodział władzy, rozumie czym jest niezależność wymiaru
sprawiedliwości i posiada odpowiednią wiedzę.
"Będę robił wszystko, co w mojej mocy, aby naprawić to, co zostało popsute, jeżeli
chodzi o kwestie związane z praworządnością, żeby Polska była lojalnym państwem
członkowskim Unii Europejskiej i żeby Polska wypełniała zobowiązania wynikające z umów

międzynarodowych" - podkreśli

Wojewodą Warmińsko-Mazurskim został mianowany .. Mamy nadzieję, że Pan Król
jako Wojewoda będzie się interesował samorządami gminnymi, czy burmistrzowie i wójtowie
należycie wypełniają swoje obowiązki i jak wydają publiczne Środki finansowe.

Prokuratura Rejonowa w Olecku
biuro.podawcze.prolcfprokuratura.gov.pl

Prokuratura Okręgowa w Suwałkach
biuro.podawcze.posuwfprokuratura.gov.pl

Biuro Prezesa Rady Ministrów Donalda Tuska.
bprmókprm.gov.pl

Wojewódzki Sąd Administracyjny w Olsztynie

Centralne Biuro Antykorupcyjne
bipQcba.gov.pl

Prokuratura Krajowa
biuro.podawcze.pkfbprokuratura.gov.pl

Centralne Biuro Śledcze Policji kancelariabcbsp.policja.gov.pl
2024.03.25, 08:57
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' Zasada finansów publicznych Dziennik Ustaw Dz.U.2023.1278 t.j.Akt obowiązujący
Wersja od: 19 sierpnia 2623 r. do: 31 grudnia 2623r. i od 1 stycznia 2024r. do 20 maja
2025.

Odpowiedzialność karna za nieudostępnienie informacji publicznej] -

Dostęp do informacji publicznej.
Pełna treść
Dziennik Ustaw
Dz.U.2022.9862 t.j.Akt obowiązujący
Wersja od: 27 kwietnia 2622 r. Art. 23. [Odpowiedzialność karna za nieudostępnienie
informacji publicznej].
Kto, wbrew ciążącemu na nim obowiązkowi, nie udostępnia informacji publicznej, podlega
grzywnie, karze ograniczenia wolności albo pozbawienia wolności do roku.
> 3 3 > >łe 2 2łe > > >k bk > > > 2 2h 2h 2 2 > 2 2h > > 2h 2 > > > > > > kk b

Odpowiedzi prosimy udzielić w terminie 14 dni zgodnie z ustawą o dostępie do informacji
publicznej na email

Załączniki prosimy przysłać w formacie pdf, jpg lub odt.
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19-504 Dubeninki, Dębowa27, tel. +48 87 615 81 37
www.dubeninki.pl sekretariat © dubeninki.pl

Dubeninki, 05.04.2024 r.
OR.1431.19.2024

W odpowiedzi na wniosek, który wpłynął do Urzędu Gminy Dubeninki w dniu 25.03.2024 r. na
podstawie art. 2 ust. 1 i art. 10 ust. 1 ustawy z dnia 6 września 2001 r. o dostępie do informacji
publicznej (t.j. Dz. U. z 2022 r. poz. 902) informuję:

P. 1: le bezdomnych zwierząt zostało odłowionych ze środków publicznych z terenu Gminy w latach
od 2019 — 2023? Prosimy o podanie z rozbiciem na poszczególne lata.
O: Zwierzęta odłowione w latach 2019 — 2023 to:
- 2019 r. — 1 szt.
- 2020 r. -5 szt.
- 2021 r. — 5 szt.
- 2022 r.—1szt.
- 2023 r. —8 szt.
P. 2: Prosimy o podanie jakie to były zwierzęta: psy dorosłe — ile? Szczenięta — ile? Koty — ile?

O: Wszystkie przyjęte psy były dorosłe. Łącznie w latach 2019 — 2023 przyjętych do schroniska zostało
19 psów.
P. 3: Jaką kwotę Gmina wydatkowała w latach od 2019 — 2023 r. na odłów i pobyt w schronisku

bezdomnych psów? Prosimy o kopie faktur zapłaconych dla schroniska z rozbiciem na poszczególne
lata.

O: Koszty na odłów i pobyt psów w schronisku z podziałem na poszczególne lata. Skany faktur były

udostępnione w informacji publicznej z dnia 18.01.2024 r. link:
https://bip.dubeninki.pl/system/pobierz.php?plik=schronisko_faktury.zipaid=76388stats=true

- 2019 r. — 15034,29 zł

- 2020 r. — 10096,39zł
- 2021 r. — 13795,90 zł

- 2022 r. -11336,92 zł
- 2023 r. — 29778,81zł
P. 4: Do jakiego schroniska lub schronisk trafiły odłowione zwierzęta oraz w jakiej ilości w latach od
2019 — 2023? Prosimy o dane z rozbiciem na poszczególne lata.
O: W roku 2019 i do sierpnia 2020 roku psy znajdowały się w Schronisku dla Bezdomnych Zwierząt
Anna Maria Krajewska-Kuncewicz, Bystry 26, 11-500 Giżycko. Następnie psy zostały przewiezione do
schroniska prowadzonego przez: Usługi Sprzętowo-Transportowe i Wywóz Nieczystości Józef
Brzeziński, ul. Zatorowa 1, 19-500 Gołdap.

= 2019 r. =3'szt.
- 2020 r. -5 szt.
- 2021 r. -5 szt.
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- 2022 r. - 1 szt.
- 2023 r. — 8 szt.
P. 5: Jaki podmiot odpowiadał w latach od 2019 — 2023 r. za odłów bezdomnych psów? Prosimy
przedstawić faktury zapłacone temu podmiotowi.

O: Podmiotem odławiającym bezdomne zwierzęta były schroniska dla zwierząt, z którym gmina miała

podpisane umowy. W fakturach miesięcznych za pobyt psów w schronisku było również

wyszczególnione odławianie (jeżeli w danym miesiącu nastąpiła taka potrzeba odłowienia zgłoszonego
zwierzęcia).

P. 6: Ile zwierząt zostało adoptowanych w latach od 2019 — 2023 r.? Prosimy przedstawić
zanonimizowane umowy adopcyjne.

O: W latach 2019 — 2023 adoptowanych i wydanych właścicielom było łącznie 7 psów. Karty wydania
zwierząt dostępne są w schronisku.

P. 7: Czy gmina podjęła jakieś działania edukacyjne/edukacje mieszkańców? Jakie? Prosimy
przedstawić koszty w postaci faktur poniesione z tego tytułu (zakup ulotek, plakatów, gadżetów,
ogłoszenia w prasie).

O: Gmina nie podejmowała działań edukacyjnych wśród mieszkańców w związku z czym nie poniosła z

tego tytułu żadnych kosztów.

Il. Na podstawie ustawy do obligatoryjnych obowiązków samorządów należy „opieka nad wolno

żyjącymi kotami, w tym ich dokarmianie”.

P. 1: W jaki sposób Gmina wykonuje ww. ustawowy obowiązek?

O: Gmina wykonuje ustawowy obowiązek zgodnie z prawem.

P. 2: Czy Gmina posiada bazę danych nt. zamieszkujących je bezpańskich kotów?

a) jeśli tak, prosimy o jej udostępnienie,

b) jeśli nie, prosimy o podanie ilości zamieszkujących Gminę bezpańskich kotów wraz z miejscami ich
bytowania.

O: Gmina nie posiada bazy danych bezpańskich kotów. Na podstawie informacji uzyskanych od

społecznych opiekunów kotów gminę zamieszkuje około 41 wolnożyjących kotów.

P. 3: Jaka kwota była wydana przez Gminę w latach od 2019 — 2023 r. w celu zakupu karmy dla
dokarmiania kotów? Prosimy przedstawić faktury na zakup karmy w rozbiciu na poszczególne lata.

- 2019/2020r. — brak danych

- 2021 r. — 340,50 zł

- 2022 r. — 200, 00 zł

- 2023 r. — 407,10 zł

P. 4: W jaki sposób Gmina dystrybuuje karmę dla bezpańskich kotów?

O: Gmina przekazuje karmę dla społecznych opiekunów kotów wolnożyjących na ich zgłoszenie.
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P. 5: Prosimy o podanie informacji, ile budek lub domków znajduje się na terenie Gminy Dubeninki

oraz gdzie są ustawione?

O: Na terenie gminy nie ma ustawionych budek lub domkówdla kotów.

P. 6: Ile kotów wolnożyjących zostało poddanych zabiegom sterylizacji i kastracji w latach od 2019 —

2023 r.? Prosimy przedstawić faktury wystawione przez lekarza weterynarii.

O: Łącznie w latach 2019 — 2023 zostało wysterylizowanych 7 wolnożyjących kotów na zgłoszenie
społecznych opiekunów kotów.

-2019r.-1szt.
- 2020 r. — 2 szt.

- 2021 r.4 szt.

- 2022 r. —Oszt.

- 2023 r. —Oszt.


